


Dear Students,

In celebration of the holy month of Rabi' al-Awwal, Jamiathul Hind Al Islamiyya proudly 
announces a research competition open to all its Bachelor’s and Master’s students. This scholarly 
contest will focus on the life and legacy of Prophet Muhammad (صلى الله عليه وسلم). Participants are encouraged 
to select research-worthy topics that encompass the Prophet's life, teachings, messages, noble 
characteristics, and their contemporary significance. Priority will be given to topics that have 
not been widely explored.

Submission Guidelines:

•	 Language: Research papers can be submitted in Arabic or English.

•	 Originality: Papers must be purely original and academic in nature, with relevant 
points properly referenced.

•	 References: All references must be properly and academically cited, either on 
each page or at the end of the dissertation.

Prizes:

•	 Special Awards: ₹1,000 each for the next ten participants

Important Rules

•	 Eligibility: This competition is exclusively for students registered at Jamiathul Hind Al-
Islamiyya. Along with the research paper, please include your Jamia registration number, 



name, place, institution, class, and a recommendation letter from your institution’s authority. 
This information should be submitted in a separate file. No identifying information should 
appear in the dissertation itself.

•	 Paper Format: The research paper should consist of 3,00,000 words, excluding references. 
Use official fonts and ensure the layout is professional. Only the title of the paper should 
appear on the cover page, and side headings are acceptable.

•	 Submission Format: Papers must be sent in both PDF and Word formats to [jamaithulhind@
gmail.com]. The deadline for submission is 30th September 2024. Late entries will not be 
accepted.

•	 Evaluation: Papers will be assessed by a panel of expert academics, and their decisions 
will be final. Any issues regarding the authenticity of the thesis discovered post-evaluation 
may result in expulsion from Jamia, with refunds issued for any prizes received.

•	 Registration: Contestants must register by 10th August 2024 in the shared link, with a 
registration fee of ₹50. Special online classes on research methodology will be available 
for registered participants.

For registration and further information, please contact: 6235492844, 0495 2772844.   

We look forward to your participation in this meaningful celebration of our beloved Prophet 
Muhammad (صلى الله عليه وسلم).

For Registration, please go through:  
https://forms.gle/xnK4Yqdv6feScKB39 

http://jamaithulhind@gmail.com
http://jamaithulhind@gmail.com
https://forms.gle/xnK4Yqdv6feScKB39 
https://forms.gle/xnK4Yqdv6feScKB39


صلى الله عليه وسلم



مسابقة بحثية
عن النبي محمد صلى الله عليه وسلم



ɘ  جوائز خاصة: 1,000 روبية لكل من المشاركين العشرة التالين	

الجوائز

الطلاب الأعزاء
احتفــالًا بالشــهر المبــارك ربيــع الأول تــر جامعــة الهنــد الإســامية أن تعلــن عــن عقــد مســابقة بحثيــة مفتوحــة 
لجميــع طــاب البكالوريوس والماجســتير. وســركز هــذه المســابقة على حيــاة وإرث النبي محمــد )صلى الله عليه وسلم(. المشــاركون علىيهم 
اختيــار مــادة بحثيــة قيمــة تشــمل جوانــب مختلفة من حيــاة النــي )صلى الله عليه وسلم( وتعاليمــه ورســالة الإســام الخالدة، مــع التركيز 

على أهميتهــا في عصرنــا الحديــث. وســتمُنح الأولويــة للأبحــاث الــي تتنــاول موضــوعات لــم يتم بحثها بشــل واســع.

إرشادات التقديم
ɘ  اللغة: يمكن تقديم الأوراق البحثية باللغة العربية أو الإنجليزية.	
ɘ ــح إلى 	 ــل صحي ــارة بش ــع الإش ــا، م ــة بطبيعته ــاً وأكاديمي ــة تمام ــون الأوراق أصلي ــب أن تك ــة: يج  الأصال

ــة. ــاط ذات الصل النق
ɘ ــي، ســواء على كل صفحــة أو في 	 ــح وأكادي ــه بشــل صحي ــان بمراجــع بحث المراجــع: يجــب على الباحــث الاتي

ــة الأطروحــة. نهاي

₹30,000₹20,000₹10,000
الجائزة الأولى

إعلان عن مسابقة بحثية

الجائزة الثالثةالجائزة الثانية



القوانين المهمة

ɘ الأهليــة: هــذه المســابقة مخصصــة حصريــاً للطــاب المســجلين في جامعــة الهنــد الإســامية. يُــرجى تضمــن 	
رقــم التســجيل في الجامعــة في الورقــة البحثيــة ، والاســم، والمــان، والمؤسســة، ودورتــه، وخطــاب توصيــة مــن 
الجهــة المســؤولة في المؤسســة. يجــب تقديــم هــذه المعلومــات في ملــف منفصــل. لا ينبــي أن تظهــر أي علامــة 

تــؤدي إلى تشــخيص صاحــب البحــث.

ɘ  تنســيق الورقــة: يجــب أن تتكــون الورقــة البحثيــة مــن 30,000 كلمــة، باســتثناء المراجــع. اســتخدم الخطــوط 	
ــاف،  ــة الغ ــط على صفح ــة فق ــوان الورق ــر عن ــب أن يظه ــرافي. يج ــيق اح ــن أن التنس ــد م ــمية وتأك الرس

ــة. ــة مقبول ــن الجانبي والعناوي

ɘ 	 jamaithulhind@gmail.com إلى Word و PDF تنســيق التقديــم: يجــب إرســال الأوراق بصيغــي 
الموعــد النهــائي للتقديــم هــو 30 ســبتمبر 2024. لــن تقُبــل المشــاركات المتأخــرة.

ɘ التقييــم: ســيتم تقييــم الأوراق مــن قبــل لجنــة مــن الأكاديميــن الخــراء، وســتكون قراراتهــم نهائيــة. إذا تــم 	
ــع  ــة، م ــن الجامع ــه م ــؤدي إلى إلغائ ــم ت ــد التقيي ــف بع ــة يكُتش ــة الأطروح ــق بأصال ــر يتعل ــور على أم العث

اســرداد أي جوائــز تــم اســتلامها.

ɘ التســجيل: يجــب على المتســابقين التســجيل  في الرابطــة المقترحــة قبــل 10 غســطس  2024، مــع دفــع رســوم 	
ــة البحــث للمشــاركين المســجلين. ــة. ســتتوفر دروس خاصــة على الإنترنــت حــول منهجي تســجيل قدرهــا 50 روبي

للتسجيل ولمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على: 6235492844 ، 2772844 0495
نتطلع إلى مشاركتكم في هذا الاحتفال المهم بنبينا الحبيب محمد )صلى الله عليه وسلم(.

للتسجيل، يرجى الذهاب إلى:
https://forms.gle/xnK4Yqdv6feScKB39 
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